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Notulen vergadering Dorpsbelangen 19-09-2023 

Aanwezig: Peter de Koeijer, Marc Cijsouw, Jordi Overbeeke, Sandy van Hoorn, Ronald de Ritter en 
Andre Jongekrijg         

Namens de gemeente : Elsbeth Verhelst en  Jeroen de Buck 

Afwezig met kennisgeving: Peter Vergouwe, Chantal van Hoorn 

 

0. Openbaar deel vergadering 
Natasja van Kolk komt namens bewoners Nieuwstraat over het parkeerprobleem aldaar 
(gesproken met Alain Daalman). De reactie van de gemeente om na het door de bewoners 
ingebrachte voorstel het gemeentelijke terrein te willen afsluitem met een slagboom kkomt 
negatief binnen bij de bewoners “het is ons terrein dus afblijven”. Elsbeth geeft namens de 
gemeente aan dat dit slagboom idee on-hold staat omdat de gemeente eerst een 
parkeeronderzoek wil afwachten. Een eventueel besluit om groenstroken op te offeren voor 
parkeervoorzeiningen zal mogelijk tot precedenten leiden dus moet zorgvuldig worden 
afgewogen. 
Marc Cijsouw stelt voor dat als het antwoord van de gemeente negatief zou uitpakken dit 
eerst wordt gedeeld met de dorpsraad, waarna de buurtbewoners bij een volgend of apart 
overleg kunnen worden uitgenodigd zodat ze kunnen worden geinformeerd. 
 
Vraag vanuit bewoners Hoek naar aanleiding van graafwerkzaamheden glasdraad/Delta 
Fiber: wat gaat de gemeente doen aan het slordige bestratingswerk na deze 
werkzaamheden? Jeroen de Buck geeft aan dat de gemeente nu bezig os met schouw van de 
diverse straten en meldingen om de beide partijen daarna aan te spreken op uitvoeren van 
herstelwerkzaamheden. 
 

1. Opening en vaststellen agenda  
Er worden geen punten toegevoegd aan de agenda.  
 

2. Projectontwikkelaar Fluvium inzake nieuwbouw Langestraat 
Fluvium heeft als projectontwikkelaar de prijsvraag van de gemeente gewonnen en wil graag 
bespreken hoe we bewoners gaan informeren. Vanuit Dorpsraad geven we aan dat mensen 
willen weten hoe lang gaat het duren en wat gaan we er van merken. Voorgesteld wordt om 
op korte termijn een inloopavond te kiezen om dorpsgenoten te informeren vóór de 
vergunningsaanvraag voor publicatie rond is Gevraagd wordt of er nog onderscheid wordt 
gemaakt in doelgroepen zoals degenen die vooral gericht zijn op mogelijke aankoop en 
degenen die juist belang hebben bij informatie over overlast. Gezamenlijk wordt er voor 
gekozen de inloopavond gecombineerd te laten zijn.  
 
De inloopvond zal plaatsvinden op 9-11 in het dorpshuis. Aandacht zal worden gevraagd via 
flyers huis aan huis en bij de winkeliers, inclusief het scherm bij de COOP. 
 

3. Kennismaking met Pol vd Vijver namens Zorgsaam 
Pol v.d. Vijver is verantwoordelijk voor vastgoed van Zorgsaam. Presenteert 
ontwikkelingen toekomst Zorg richting ijkpunt 2040. Toename van de vraag naar zorg en 
tegelijkertijd afname beschikbaar personeel. Vraagt andere inrichting zorg.  Zorgsaam 
gaat werken aan 3 centrale hoogwaardige opvang in Hulst Terneuzen en Oostburg plus  
dichtbij de kernen zogeheten zorgwijken gericht op wonen. Zorg in de wijk gaat niet 
meer op alle huisadressen zal gaan samenlopen met zelfstandig wonen in de directe 
omgeving van zorgwijken waar nog wel zorg kan worden aangeboden. Planning om dit in 
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Hoek goed te krijgen loopt samen met ontwikkelen MFA. We spreken af dat we eens per 
kwartaal Pol vd Vijver uitnodigen om op de hoogte te blijven van de nieuwe 
ontwikkelingen 

 
4. Vaststellen verslag en aktielijst 

Het verslag wordt goedgekeurd.  
N.a.v. verslag:  
- Jordi zal contact opnemen met oude dorpsraad om na te gaan wie 

eigenaar/opdrachtgever was van het vernielde beeld bij de oude begraafplaats. 
Punten van de actielijst: 
- 13/06 de landbouwgrond is niet vervuild blijkt uit onderzoek, er is voldaan aan de 

voorwaarden voor vergunning tot storten van de grond. Punt afgedaan 
- 14/03 meting te hard rijden rozenlaan middels telslangen: onderzoek is geweest, 

terugkoppeling vanuit gemeente nog niet ontvangen 
 
 

5. Voorbereiden thema avond Veiligheid Hoek 
Jordi en Sandy hebben zaken verder uitgewerkt: 

• EHBO geeft aandacht aan AED en mogelijkheden rond EHBO omdat er nog maar 5 
EHBO zijn in Hoek 

• Er zijn 2 AOV aanwezig die toelichting geven op risico’s en vertellen wat de AOV van 
de gemeente kunnen betekenen  

• Brandweer stuurt in ieder geval iemand met info over brandveiligheid in en om het 
huis 

• Politie stuurt een wijkagent die een presentatie kan verzorgen 

Elsbeth heeft contact gehad met de basisschool die ook iets willen doen aan informatie 
over jeugdpreventie tijdens een ouderavond, mogelijk kan dat ook worden meegenomen 
bij onze avond. Sandy zal contact opnemen met de directeur van de basisschool 

Peter Vergouwe zal nog worden gevraagd of hij nog verder is gekomen met zijn voorstel 
ook iets te doen met het aanbieden van een drankje aan de bezoekers en mogelijk een 
attentie of andere aandachtstrekker.  

 
6.  Actuele zaken 

• Status bewegwijzering herdenkingsbos: op vragen van Elsbeth wordt aangegeven dat 
we de borden graag bij de toegangswegen zien om het bos voor de bewoners 
herkenbaarder te maken. 

• Sandy geeft een toelichting hoe het gesprek bij Woongoed is verlopen 

• Andre en Ronald benadrukken het belang om te komen tot een visie rondom 
toekomstige inrichting van het dorps, van dorpshuis en evenemententerrein naar 
Vremdieke en de scholen. Marc stelt voor eerst met de wethouder van gedachten te 
wisselen om te zien welke speelruimte we hebben, de “piketpaaltjes”vast te stellen 

• Voor het NK Tegelwippen zijn de eerste aanmeldingen binnen, gemeente zal ook het 
koffiedrinken nog onder de aandacht brengen 

• PKN is aangewezen als voorraadbeheerder voor de spullen om zwerfaval op te 
ruimen. Zij gaan elke 4e woensdag van de maand actie voeren en mensen uitnodigen 
mee te helpen 

• Volgende week komt het voorstel opzet MFA in de gemeenteraad, in november 
zullen we dit agenderen 
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9 Rondvraag en afsluiting 
Elsbeth wil graag weten wat de dorpsraad wil met de providerkasten van Delta Fiber 
en Glasdraad. Die laatste heeft aangegeven dat ze misschien wel een heg kunnen 
plaatsen maar wil niet verantwoordelijk zijn voor onderhoud. Vanuit Dorpsraad 
wordt aangegeven dat het belangrijk is een minder opvallende kast te krijgen. 
Gevraagd wordt naar de Stand van Zaken rond het budgethotel. Elsbeth geeft aan 
dat de gemeente nog wacht op aanvullend parkeeronderzoek door/namens de 
eigenaar 
 

Komende vergaderingen 

10-01-2023 13-06-2023 

14-02-2023 19-09-2023 

28-02-2023 INLOOPAVOND 10-10-2023 THEMA avond 

14-03-2023 THEMA avond 14-11-2023 

11-04-2023 12-12-2023 

16-05-2023  

 

Actielijst openstaand 

Datum Onderwerp Wie Afgehandeld 

2022-12-13 Voorbereiden thema-avond Veiligheid in samenspraak 
met politie, brandweer en mogelijk andere partijen 

Jordi en Sandy  

2023-02-14 Visie ontwikkelen toekomst dorpshuis en 
evenementen-terrein 

allen  

2023-05-16 Extra Bewegwijzering herdenkingsbos realiseren Wijkcontacten  

2023-06-13 Mogelijkheden NK Tegelwippen voor Hoek Wijkcontacten  

2023-06-13 Bezien of drankje aanbieden kan bij thema-avond en of 
we gadgets (gesponsord) kunnen aanbieden 

Peter Vergouwe  

2023-06-13 Benaderen scholen om te vragen of ze de kinderen 
willen vragen werkstuk/tekening te maken wat zij graag 
aanspeelmogelijkheden in het dorp willen zien 

?  

2023-09-19 Nagaan bij oude Dorpsraad wie eigenaar is van beeld 
oude begraafplaats 

Jordi   

2023-09-19 Ieder kwartaal Pol vd Vijver Zorgsaam uitnodigen 
inzake ontwikkelingen zorgwijk 

Andre  

2023-09-19 Ieder kwartaal Martijn Hoogmoed uitnodigen inzake 
ontwikkeling Windlust 2/MFA 

Andre/Elsbeth  

 

Actielijst open spreekuur bewoners 

Datum Onderwerp Wie Afgehandeld 

2022-03-14 Te hard rijden Molendijk – Rozenlaan, controle door 
gemeente via telslangen 
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2022-05-16 Doortrekken gele streep Nieuwstraat waardoor tekort 
parkeerplaatsen, controle door gemeente via 
parkeeronderzoek 

Alain Daalman  

    

    

    

    

 

 

Actielijst afgedaan 

Datum Onderwerp Wie Afgehandeld 

2023-06-13 Gebruik landbouwgrond (koudepolderstraat) als 
stortplaats (vervuilde) grond, onderzoek via RUD 

Peter Frusch X 

2023-06-13 Benaderen hSV Hoek over mogelijkheden openbaar 
trapveldje voor de jeugd 

Sandy X 

2023-06-13 Benaderen Naomi Cornelissen (gemeente) over 
mogelijkheden trapveldjes in Hoek 

Wijkcontacten X 

2023-06-13 Reserveren PKN kerkcentrum voor 10-10-23 thema-
avond 

Andre X 

2023-05-16 Overzicht Flex-wonen vergunningen kern Hoek 
Eventueel WOO verzoek maken 

Wijkcontacten X 

2023-02-14 Uitnodigen Woongoed voor overleg april, mei, juni, juli 
Gerappelleerd 1-5 en 21-6 

Andre X 

2022-10-11 Maken voorstel communicatie van en naar inwoners Jordi en Sandy X 

2022-10-11 We gaan over naar nieuw emailadres: 
info@hetdorpHoek.nl en secretaris@hetdorphoek.nl 
 

Jordi X 

2022-12-13 Voorbereiden thema-avond Informatie Kern met Pit, 
DOW, Oranjefonds voor activiteiten van inwoners Hoek 

Jordi en Sandy X 

2022-12-13 Michelle Witte uitnodigen voor koffiemoment op 
10-01-23  -> 14-02-23 

Andre X 

2022-12-13 Peter v. bekijkt nog eens wat creditering 2022 precies 
betreft 

Peter V. X 

2022-12-13 Marc de Haas van het geeltje adviseren geen oproep te 
doen over een zienswijze op Windlust II 

Peter de K. X 

2022-12-13 Ilse en Jordi aanwezig bij overleg over onderhoud 
groenvoorziening wulpenbek 

Ilse en Jordi X 

2022-12-13 Mogelijkheden benutten schermen COOP voor nieuws 
dorpsraad onderzoeken 

Sandi X 

2023-01-10 Ilse, Jordi en Ronald gaan naar selectie prijsvraag 
Langestraat 

Ilse, Jordi en Ronald X 

2023-02-14 Organiseren voorlichtingsbijeenkomst Budgethotel op 
28-02-23 nnb 

Hr. Adema en 
Dorpsraad 

X 

2023-02-14 Organiseren voorlichtingsavond boscompensatie 
Lovenpolder op 28-02-23 

Hetty Wenting en 
Dorpsraad 

X 
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